
 

 

 

 

 

 

Møtereferat fra Bergringens generalforsamling 2024 

Til stede:  Agnes Raaness, Nicole Renee Fett, Ute Mann, Rolf Arne Kleiv, 

Alexander Moe, Susanne Moseid Bryhni, Maria Kjølner Fossnes 

Frafall: Lisbeth Hultmann, Tanja Gjerde 

Gjelder:  Generalforsamling 

Møtetid:  11.04.2024, 10.00-11.30 

Møtested:  PTS paviljong 1, møterom 2711 

Referent: Maria Kjølner Fossnes 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bergringens hovedmål er: 

 

Hovedmål 1 – Øke søkningen og interessen for utdanning innen bergfag. 

Hovedmål 2 – Bidra til en tett relasjon mellom IGP, studenter og bergindustrien. 

Hovedmål 3 – Bidra til å sikre høyere utdannet kompetent arbeidskraft til bergindustrien. 

Gjøremål: 

• Bergringen må signere kontrakten med Bedriftskomiteen i Berg. Under 

neste styremøte med Bergringen skal den nye lederen i bk Berg bli 

invitert. 

• Alexander sender ut invitasjoner til potensielle nye medlemmer for 

Bergringen.  

• Alexander sender ut bekreftelse på å støtte jubileum med 10 000 kr 

øremerket til fagdag eller blesting. Det kan også etterspørres QR kode. 

• Det skal sendes ut takk for bergdagen. Samtidig som dette kan det gis en 

påminnelse på jubileum i takkemailen. 

• Oppdatere budsjettet til Bergringen. 

• Studentrepresentantene skal planlegge en presentasjon om 

Bergringen/studielivet før studiestart, slik at nye studenter kan få mer 

informasjon. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Generalforsamling i Bergringen [11.04.24] 
1. Velkommen  

Det ønsket velkommen ved Agnes Raaness. 

 

 

2. Gjennomgang av referat fra forrige styremøte [17.01.24] 

a. Rekruttering av medlemmer 

På forrige styremøte var det diskutert ønske om å rekruttere nye medlemmer til Bergringen. 

Nye medlemmer så langt i år: NVE og Oslo kommune. Det har også blitt tatt kontakt med 

Engebø Rutile & Garnet.  

Rambøll har sagt opp medlemskapet sitt i Bergringen. 

Andre kandidater som kan være aktuelle å kontakte angående medlemskap; COWI, Nordic 

Mining ASA, Frøseth, Veidekke, Lundhs AS, Miljøskifer AS, DNV, Skanska, Nye Veier og 

Epiroc. 

b. Søknader om støtte 

De to gruppene som søkte om støtte til hovedekskursjon har fått dette innvilget. 

 

 

 

3. Saker til avgjørelse  

a. Møtedato framover 

Neste møtedato er satt til mandag 13 mai. Senere møter blir avgjort da.  

b. Leder  

Agnes Raaness foreslår at Rolf Arne Kleiv overtar som leder i Bergringen. Styret i 

Bergringen godkjenner dette.  

c. Evaluering av bergdagen og generalforsamlingen 

Det har blitt erfart at 3 studenter er litt få for å arrangere Bergdagen. Til neste år er en ide at 

det kullet som skal på hovedekskursjon hjelper til med å arrangere og med å bære bord. Dette 

kan ansees som en forutsetning for ekskursjonsstøtte. Ekskursjonsgruppa kan sette av et visst 

antall folk som skal hjelpe til.  

Det kan vurderes abonnement på Canva eller Indesign til studentrepresentantene, slik at det 

kan designes plakater for Bergdagen og lignende.  

d. BSF jubileum 

Bergstuderenes forening sin jubileumskomite har søkt om støtte til 110 års jubileet i høst. 

Bergringen kan gi opptil 10 000 kr i støtte til dette. Det går under kategorien 



linjeforeningsstøtte. I likhet med instituttet, sier Bergringen at det er ønskelig at pengene 

anvendes til alkoholfrie arrangementer. Bergringen sier dermed ja til å støtte BSF sitt 

jubileum med 10 000kr, med forbehold om at pengene øremerkes til fagdag. 

e. NFF bransjekveld 

For NFF sin bransjekveld trengs det foredragsholdere. Styret foreslår å kontakte for eksempel 

Verdalskalk og Franzefoss. 

 

 

 

 

4. Andre saker til avgjørelse: 

 

 

 

 

 

5. Eventuelt 

a. Enter (VGS) elever som besøker NTNU 

BSF sliter med å stille med folk å stå på stand til under karrieredagen. Studentrepresentant 

Alexander foreslår at studentrepresentantene kan stå på stand for Bergstuderenes forening. 

Karrieredagene er en mulighet for elever på videregående skole å prate med studenter som er 

aktive studenter ved NTNU. Formålet er å rekruttere nye studenter til NTNU, spesielt innen 

geovitenskap. Det tas opp om det under karrieredagen kan tilbys insentiver, for eksempel 

gavekort. 

b. Resultat fra studiebarometer 

Resultater fra studiebarometeret viser at enkelte kull på geologi og tekniske geofag føler de 

har lav tilknytning til bedriftene. Dette er hovedsakelig instituttet sitt ansvar, men bergringen 

kan bidra litt her ettersom de er et bindeledd.  

 

 

6. Neste styremøtedato 

 

Mandag 13. mai kl 13.00-15.00.  


